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Riksdag och regering har skjutit till många miljarder till både företag och kommuner både förra året 
och detta år. Ett av de uttalade syften som anges vid beslutet är för att minska behovet av att 
höja kommunalskatterna och skära ned i verksamheter, och samtidigt ge kommuner och regioner 
bättre förutsättningar att utveckla välfärden. 

På Ekerö har Socialnämnden beslutat om riktlinjer för handläggning av insatser enligt lagen om 
stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS). Många personer med insatser enligt LSS erfar 
att detta leder till kraftiga försämringar. Dels minskas tiden för insatsen dels försvinner insatsen helt 
för de som är 65 år. Här erbjuder kommunen avgiftsbelagd hemtjänst med hänvisning till att detta är 
en likvärdig insats. Träffpunkten Solrosen har varit stängd i över ett år och många som tillhör denna 
personkrets är förtvivlade över en tilltagande isolering och har i olika kanaler gett uttryck för detta. 
Hanteringen av dessa nya riktlinjer rimmar illa med intentionen från riksdag och regering vad gäller 
de extra pengar kommunen erhållit.

Vänsterpartiet vill med anledning av ovanstående ställa en fråga till Adam Reuterskiöld.

Är det lämpligt att göra stora besparingar inom omsorgen i dessa svåra tider?


